
ACTA DE REUNIÓ

Junta de Centre de l'ESTCE no. 181
Data i hora: 09/06/2021 12:00
Lloc: Google Meet
Descripció: meet.google.com/yqy-quja-ohw
Reunió telemàtica Si

Assistents
Amelia Simó Vidal - President
Juan Ignacio Climente Plasencia - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Amelia Cabrera Balaguer - Membre
Amengual Argudo, Juan Carlos - Membre
Ana María Piquer Vicent - Vicepresident
Angel Miguel Pitarch Roig - Membre
Antonio Pérez González - Membre
Arbona Mengual, Vicente - Membre
Beatriz Campos Sancho - Membre
Camañes Querol, Gemma - Membre
Campoy Cubillo, María Carmen - Membre
Castillo Catalán, María Isabel - Membre
Clausell Terol, Carolina - Membre
David Curto Paya - Membre
Elena Mulet Escrig - Membre
Eloísa Cordoncillo Cordoncillo - Membre
Enrique Ataulfo Tajahuerce Romera - Membre
Enrique Javier Sánchez Vilches - Membre
Florenci Vicent González Adelantado - Membre
Fossi Paez Pumar, Carlos - Membre
Francisco Fabregat Santiago - Membre
Francisco Felip Miralles - Membre
García García, Carlos - Membre
Gorka Marco Velasco - Membre
Inmaculada Bruno Romero - Membre
Irene Troncho Sorribes - Membre
Joaquín Luis Sancho Bru - Membre
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Jorge Galindo Pastor - Membre
José Gámez Pérez - Membre
José Luis Iserte Vilar - Membre
Julia Galán Serrano - Membre
Julio Serrano Mira - Membre
López Echevarría, David - Membre
Marcelo Isidro Aguilella Arzo - Membre
Mario Ignacio Llusar Vicent - Membre
Martín Piñana Mormeneo - Membre
María Angeles Ibáñez Marín - Membre
María José Aramburu Cabo - Membre
María de los Reyes Grangel Seguer - Membre
María de los Ángeles López Malo - Membre
Monica Asunción Hurtado Ruiz - Membre
Morales Escrig, Antonio - Membre
Néstor Aparicio Marín - Membre
Pedro García Sevilla - Membre
Roberto Sanchis Llopis - Membre
Rodrigo Llopis Doménech - Membre
Rosa Ana Vicente Tena - Membre
Sergi Vello Cardus - Membre
Sergio Mestre Beltrán - Membre

Convidats
Ariño Latorre, Carlos Vicente

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Informe de la direcció

3. Assumptes d'aprovació

1. Aprovació, si escau, de les sol·licituds de reconeixements d'activitats
universitàries organitzades per l'ESTCE per al primer semestre del curs
2021/22

2. Aprovació, si escau, dels horaris i calendaris d'exàmens per al curs
2021/2022 per a graus i màsters de l'ESTCE
Els horaris dels graus poden consultar-se en IGLU: assistent d'horaris i
POD.S'afegiran els documents a mesura que s'aproven en comissions de
titulació / comissió de màsters.
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3. Aprovació, si escau, de la sol·licitud de canvi de nom del Departament de
Ciències Agràries i del Medi Natural
El consell de departament no.122 de CAMN aprova demanar el canvi de nom
a "Departament de Biologia, Bioquímica i Ciències Naturals."En aplicació dels
Estatus de l'UJI (article 19.2) cal aprovació per la Junta de Centre. S'adjunta
informe (requerit per l'article 20 dels estatuts).

4. Aprovació, si escau, de canvis en les comissions de titulació de graus

4. Torn obert de paraules

Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

La directora dóna la benvinguda als assistents. Comenta que la reunió s'ha hagut
de fer telemàtica, tot i que les dades de la pandèmia són bones, perquè aquests
dies s'està desenvolupant les PAU (Proves d'Accés a la Universitat) en el nostre
centre, amb les restriccions d'aforament consegüents.

Comenta que l'acta de la sessió anterior es podia consultar en la documentació
enllaçada a la convocatòria d'aquesta reunió.

No havent cap comentari sobre l'acta, s'aprova per assentiment.

S'aprova per assentiment.

2. Informe de la direcció

Tot i que la darrera junta de centre ha tingut lloc fa vora un mes, s'han registrat ja
diverses activitats d'interés en el centre. La directora destaca:

a) El lliurament de diplomes del Màster en Enginyeria Industrial i dels premis
TFG i TFM atorgats pel col·legi d'Enginyers Industrials.

b) L'exposició «Videojocs Planeta Debut, Canvi Climàtic i Art», molt lligada al
Grau en Disseny i Desenvolupament de Videojocs.

c) Les jornades d'orientació professional i d'inserció laboral en Enginyeria
Química, amb molt d'èxit i participació de diverses empreses.

d) La Fira d'Empreses 2021 @ESTCE_UJI, que ha tingut molt bona acollida tant
per part de l'estudiantat com de les empreses. La directora dóna les gràcies a
totes les persones que l'han fet possible (administració de l'escola, OTOP,
vicedireccions de graus i, en particular, a María José Aramburu per liderar la
iniciativa).

Tanmateix, la directora felicita:

a) els estudiants Carlos Valero, Marta Chiva i Victoria Lupiáñez (Grau en
Enginyeria en Disseny Industrial i Desenvolupament de Productes) per passar a
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la final dels Premis Nacionals d'Envàs i Embalatge.

b) la professora Ana Arnal (Departament de Matemàtiques) pel premi del Consell
Social a l'excel·lència docent

c) el professor Eduardo Peris per la medalla Rafael Usón que li ha atorgat el
«Grupo Especializado en Química Organometálica» de la Real Sociedad
Española de Química.

La directora també informa que se'ns ha fet notar sobre l'existència d'una
plataforma web legal (Wuolah) on els estudiants poden penjar els seus apunts de
forma lucrativa. A vegades s'ha observat que es penja material elaborat pel
professorat, cosa que òbviament viola la propietat intel·lectual. S'ha contactat
amb secretaria general a aquest menester. Com a mesures generals, es posaran
en contacte amb la CRUE per a estudiar accions, però a escala individual ens
indiquen que cal demanar a l'estudiantat implicat que retire el nostre material,
fent notar la il·legalitat. Quan passen exàmens, la direcció del centre es reunirà
amb els representants de l'estudiantat per a comentar-ho.

S'ha realitzat l'auditoria interna del centre (1r pas cap a l'acreditació institucional).
Tot i que encara no tenim l'informe, la impressió general és favorable. Les
indicacions que ens donen els auditors ens serviran alhora per a millorar la gestió
de graus i màsters i per a estar millor preparats quan ens faça l'auditoria externa
Aneca. Farem arribar l'informe als membres de la junta.

S'informa d'un canvi de coordinació en el Màser Universitari en Química
Sostenible. El professor Santiago Luis passa a formar part del col·lectiu dels
jubilats. La directora desitja que li vaja molt bé en aquesta etapa i agraïsc tot el
treball que ha fet en molts anys en l'UJI (no únicament en el màster, sinó també
en docència i recerca). En substitució, entra com a coordinadora del màster
Belén Altava, que ha treballat amb ell molt de temps i farà un bon paper. De nou,
la directora agraïx la responsabilitat per acceptar el càrrec de gestió.

Estem ja en el període d'al·legacions per al pla d'estudis del Grau en Bioquímica i
Biologia Molecular (BBM). S'ha convocat per a la pròxima setmana una reunió
del Grup d'Anàlisi de Noves Titulacions (GANT) del centre. Si qualsevol membre
de la comunitat vol comentar qualsevol aspecte al grup, pot fer-ho a través dels
seus representants en el grup. Està previst, una vegada passat període
d'al·legacions, aprovar (si escau) el pla d'estudis en juliol.

La directora fa notar que molts estudiants de 2n de batxillerat estan ara mateix
decidint el seu futur. És per tant bon moment per a donar publicitat de les nostres
activitats en recerca o difusió. Demana que es compartisquen aquestes activitats
en xarxes socials o es facen arribar a la direcció i ho publicarà el mateix centre.

En torn obert de paraules, Sergi Velló (delegat del centre en representació de
l'estudiantat) suggereix enviar un correu a tot l'estudiantat amb relació al mal ús
de la plataforma Wuolah. N'hi ha molts estudiants, com ell mateix, a qui aquests
fets pillen de nou. La directora argumenta que és més prudent parlar primer amb
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els representants de l'estudiantat. Es farà tan bon punt acaben exàmens.

Eloísa Cordoncillo (directora del Departament de Química Inorgànica i Orgànica)
menciona que no únicament es jubila Santiago Luis (Dept. QIO), sinó també la
seua dona (Maria Isabel Burguete, mateix departament). Eloísa, en qualitat de
directora del seu departament, vol agrair la labor docent i investigadora de tots
dos. La directora es suma a l'agraïment conjunt.

3. Assumptes d'aprovació
1. Aprovació, si escau, de les sol·licituds de reconeixements d'activitats

universitàries organitzades per l'ESTCE per al primer semestre del curs
2021/22

Enguany s'ha reduït el nombre de propostes, de 6 a 3. Són totes activitats ja
aprovades i realitzades en cursos acadèmics anteriors.

S'aproven, per assentiment.

2. Aprovació, si escau, dels horaris i calendaris d'exàmens per al curs
2021/2022 per a graus i màsters de l'ESTCE

La directora comenta que, com és normatiu, els horaris i calendaris que es
volen aprovar han passat primer per les respectives Comissions de Titulació.
No ens consta que hi haja hagut problemes en l'aprovació (tot i que en
primera ronda es demanaren esmenes en algun cas). Dóna la paraula als
responsables de graus o màster per si volen fer aclariments. Ningú vol afegir
cap observació.

David López (representant de l'estudiantat del Grau en Matemàtica
Computacional) observa que, tal com ha fet notar aquest matí a Ana Piquer
(vicedirectora de Graus i Màsters de l'ESTCE) i Manuel Sanchis (coordinador
del Màster en Matemàtica Computacional) hi ha un error en l'horari del
màster de Matemàtica Computacional (faltava l'assignatura de Teoria
Algebraica). Es proposa aprovar els horaris i calendaris d'exàmens supeditats
a aquesta correcció. Ana Piquer comenta que l'assignatura en qüestió té ja
un lloc preparat en l'horari.

S'aproven horaris i calendaris de graus i màsters per assentiment.

La directora agraeix a les vicedireccions dels graus i a les coordinacions de
màster tot el treball que han realitzat, i també a tots els implicats per la seua
col·laboració. Subratlla que els horaris s'han dissenyat assumint condicions
normals de presencialitat acadèmica, però amb pla de contingència per si hi
haguera un repunt de la pandèmia, cosa que ha suposat una càrrega de
treball addicional als vicedirectors i coordinadors.

S'aproven per assentiment.

3. Aprovació, si escau, de la sol·licitud de canvi de nom del Departament de
Ciències Agràries i del Medi Natural
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Aquest canvi s'ha discutit i votat en el Departament de Ciències Agràries i del
Medi Natural en la seua comissió 122 (amb data 10/5/21). La directora dóna
la paraula al director del departament, Vicent Arbona. Vicent comenta que el
canvi de nom està justificat acadèmicament per la nova proposta de grau en
BBM (Biologia i Bioquímica Molecular). El departament va obrir entre els seus
membres un període de proposta de nous noms. En reberen vàries, i en
consell departament, després de 3 rondes de votació, finalment l'opció
seleccionada va ser la que ací proposen.

S'aprova la proposta per assentiment.

La directora comenta que la direcció traslladarà als diferents estaments
l'aprovació per a continuar el tràmit. Dóna les gràcies a Vicent pels
aclariments.

S'aprova el canvi per assentiment.

4. Aprovació, si escau, de canvis en les comissions de titulació de graus

Grau en Enginyeria Agroalimentària i del Medi Rural: canvia la representació
del Dept. de Ciències Agràries i del Medi Natural.

Eix Miguel Cerezo, entra Paloma Sánchez

Eix Vicent Arbona, entra Maria F. López Climent.

Grau en Enginyeria en Disseny Industrial i Desenvolupament de Productes

Canvia la representació del Departament d'Administració d'Empreses i
Màrqueting.

Eix Marte Estrada Guillen, entra Vicente Tortosa Edo.

S'aproven per assentiment.

La directora agraeix en nom de tota la junta la seua participació als membres
de les comissions que ixen, i als que entren per acceptar l'acceptació del
càrrec.

S'aprova per assentiment els canvis.

4. Torn obert de paraules

Sergi Velló (representant de l'estudiantat) agraeix al centre l'habilitació d'aules
noves per a la selectivitat i que s'haja augmentat l'horari d'obertura de la zona
peixera en la cantina. La directora agraeix tanmateix als representants dels
estudiants que estiguen tan pendents de les necessitats de l'estudiantat.

Rodrigo Llopis (vicedirector del Grau en Enginyeria Mecànica) observa, també
referent a la cafeteria, que per a la selectivitat s'han instal·lat carpes. Pregunta si
es podrien quedar en acabar aquesta, vist que són molt útils.
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La directora respon que la zona a l'aire lliure recentment habilitada es quedarà
(ja hi era abans de selectivitat) però sobre les carpes no tenim garanties. Ana
Piquer afegeix que en principi no estava previst deixar les carpes, però es
demanarà. Caldrà coordinar servei de neteja per garantir un manteniment, si
se'ns permet mantenir les carpes. Vicent Arbona opina que seria positiu disposar
d'un entorn a l'aire lliure com a complement a la peixera. La directora insisteix
que taules i cadires es quedaran fora (ja estaven fora abans de l'EBAU, i a la
cafeteria interessa per ser més atractiva als seus clients), però les carpes ho
dubtem.

Es clou la sessió. La directora agraeix la participació a totes i tots. Informa que la
pròxima (i possiblement última del curs) junta es farà en juliol.
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